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Cîtu, despre o eventuala reducere a salariilor bugetarilor: Nu, au fost înghetate

salariile, a fost luata o decizie

Premierul Florin Cîtu a precizat ca salariile bugetarilor au  fost înghetate pentru anul în curs, fiind luata o

decizie în acest sens,  subliniind ca asteapta solutii de la nivel local si central, având în  vedere ca evolutia

salariilor, sporurilor, cheltuielilor cu personalul  din administratia locala, dar si centrala, din ultimii patru

ani, "nu  este sustenabila".

"Nu, au fost înghetate, deci nu mai putem sa... un drept câstigat, e  deja mai greu sa mai faci ceva, au fost înghetate

salariile. A fost  luata o decizie", a declarat Florin Cîtu, miercuri, la Palatul Victoria,  întrebat daca în perioada

urmatoare se poate ajunge la o scadere a  salariilor bugetarilor.

Şeful Executivului a precizat ca exista mai multe analize referitoare la  administratia locala si centrala, întrebat în

ce stadiu este evaluarea  pe care a anuntat-o cu privire la salariile bugetarilor si numarul  acestora.

"Discutia pe care am avut-o cu administratia locala, consiliile judetene  si Asociatia Municipiilor a fost foarte clara

din punctul meu de  vedere. Evolutia nu numai a salariilor, sporuri, cheltuielilor cu  personalul din administratia

locala, dar si centrala, din ultimii patru  ani de zile, nu este sustenabila. Nu ne putem permite asa ceva si atunci  ma

astept de la administratiile locale responsabile sa vina cu masuri,  care sa corecteze aceasta tendinta. Deci ceea ce

s-a întâmplat în  ultimii patru ani de zile nu este sustenabil pe termen lung, având în  vedere potentialul nostru de

dezvoltare si faptul ca avem nevoie de  resurse pentru investitii în perioada urmatoare", a declarat Cîtu.

El a adaugat ca are în vedere o noua întâlnire cu asociatiile municipale si judetene, cel mai probabil saptamâna

viitoare.

"O sa încerc sa fac, mai ales acum, când este bugetul, sa ne vedem mult  mai des. Ei doresc o transparenta si o

predictibilitate în ceea ce  priveste sumele care vin de la buget, de reechilibrare, iar eu doresc o  reforma a

administratiei locale si cred ca ne putem întâlni", a mai  afirmat premierul.
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